
Proizvodnja kakovostnih papirjev
v Aeru

Potrditev
kakovosti

V Aeru. TOZD Tovarna celuloze in papirja
v Medvodah, so lani naredili 17 tisoč ton cc-
luloze, nad 5 tisoč ton papirja ter 2.6 tisoč ton
pinotana. V novi tovarni papirja so imeli pre-
cejšnje težave z uvajanjem proizvodnje, ki je
tehnično in tehnološko zelo zapletena. Toda,
v zelo kratkem času so uspeli prebroditi za-
četne težave ter uspeli narediti kakovostni
papir.

Njihov proizvodni program obsega vrsto
zelo kakovostnih papirjev, med katerLmi veLja
omeniti AC papir. za katerega so dobili po-
trditev odlične kakovosti iz Velike Britanije,
obenem pa so ga že 400 ton izvozili. Zgledrvj
je tudi sodelovanje s partnerji v SOZD go-
renjskega lesnega gospodarstva, ki jim zago-
tavlja redno oskrbovanje s surovinami.

V tovarni je zaposlenih 480 delavcev, ki
so lani v povprečju prejemali 3.890 diaarjev
osebnega dohodka, imajo urejeno družbeno
prehrano, v večitii primerov pa so tudi ugad-
no rešili stanovanjska vprašanja. V zadnjetn
času so poostriU delovno disciplino in odgo-
vornost ter uspeLi zmanjšati bolezenske iz-
ostanke, sami pa tudi urejajo ambulanto me-
dicine dela.

V letošnjem letu načrtujejo celotni doho-
dek v višini nad 400 milijonov dinarjev. od
tega izvoz v višini skoraj 2 milijona dolarjev.
Načrtujejo proizvodnjo celuloze v višini 17.50!)
ton. 17.000 ton papirja ter 2.860 ton pinotana.
Papirni stroj se bo ob koncu leta že približal
polni zmogljivosti, tako da bo že naslednje le-
to proizvodnja narasla preko 20.000 ton. Ver-
jetno jih bodo pestile težave z uvozom pomož-
nih sredstev ter rezervnih delov, saj lahko ko-
ristijo le tretjino doseženega izvoza.

F. Rozman

FSLMSKI IN FOTO-KROŽEK
Klub LT »Miru-film« iz Ljubljane bo pre-

nesel svoj sedež in aktivnost na območje KS
Dravlje ter že ob sodelovanju DPM organizira
v Dravljah filmski in foto-krožek za starejše
pionirje in mlajše mladince, pa seveda tudi za
druge interesente, saj so vabljeni k sodelova-
nju vsi. ki se zaruimajo za to vrsto interesne
dejavnosti v prostem času.

Spomladi bodo začeli z vajami snemanja v
naravi.


